
PREZYDENl
MIASTA WT-OCI-AV/EK

Zielony Rynek 1 '1 ,1 3
87-8OO Wt-oct_A\.^/EK

Wloclawek, dnia 20 marzec2024

1,0003.11.2024

UID:1156516

Pan

J6zef Mazianki
Radny Rady Miasta Wfoclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjg migdzysesyjn4 w sprawie ,,Pzebudowy - modemizacji

chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej prawa strona od ul. Wiejskiej do ul. Lanieszczyzna i dalej do ul. Planty l"

upzejmie informujq, 2e ograniczone Srodki finansowe nie pozwalajq Gminie Miasto Wloclawek na

realizacjg wszystkich potrzeb. Na powy2szy cel nie zostaly pzewidziane Srodki w bud2ecie Miasta na

2024 rok. Pzedmiotovue zamiezenie inwestycyjne zostanie rozwa2one w pzypadku uzyskania

oszczqdno6ci z zaplanowanych w tym roku inwestycji. W pzeciwnym wypadku sprawe zaproponujg do

planu budzetu na lata nastgpne.
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Do wiadomo$ci:

1. Pzewodniczqcy Rady Mireta
2. Wydzial OrganizacyjnePrawny i Kadr

a/a M.K


